

Title (en)

Horizontal autoclave for the wet treatment of textile materials.

Title (de)

Horizontaler Autoklav für die Nassbehandlung von Textil-Materialien.

Title (fr)

Autoclave horizontal pour le traitement au mouillé de matières textiles.

Publication

EP 0135450 A1 19850327 (FR)

Application

EP 84401864 A 19840920

Priority

FR 8315058 A 19830922

Abstract (en)

[origin: ES8506831A1] Textile materials treatment machines.comprend a tabique (9) proposed in its terminal area opposed to its cover (2), whose tabique (9) form with the fund of such machine (1) and the corresponding part of its side walls (14) a waterproof drawer that delimits a dilatation zone for the treatment fluid, constituting the part of the machine situated between the lid (2) and the referred tabique (9) the treatment zone (10) properly said, which it receives by at least one porta-materia. (Machine-translation by Google Translate, not legally binding)

Abstract (fr)

La présente invention est relative à des perfectionnements apportés aux machines de traitement de matières textiles. La nouvelle machine est caractérisée en ce qu'elle comprend une cloison (9) disposée dans sa zone d'extrême opposée à son couvercle (2), laquelle cloison (9) forme avec le fond de ladite machine (1) et la partie correspondante de ses parois latérales (14), un caisson étanche qui délimite une zone de dilatation pour le fluide de traitement, la partie de la machine située entre le couvercle (2) et ladite cloison (9) constituant la zone de traitement (10) proprement dite, qui reçoit au moins un porte-matière, et en ce qu'elle comprend des moyens pour la circulation du fluide de traitement. Application aux traitements liquide ou gazeux de matières textiles.

IPC 1-7

D06B 5/12

IPC 8 full level

D06B 5/12 (2006.01)

CPC (source: EP US)

D06B 5/12 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [X] US 3916653 A 19751104 - WEST THOMAS B, et al
- [Y] FR 2326230 A1 19770429 - BARRIQUAND [FR]
- [A] FR 2479291 A1 19811002 - YOSHIDA KOGYO KK [JP]

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE GB IT LI SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0135450 A1 19850327; EP 0135450 B1 19880113; DE 3468709 D1 19880218; ES 536131 A0 19850801; ES 8506831 A1 19850801;
FR 2552457 A1 19850329; FR 2552457 B1 19861031; JP S6094671 A 19850527; US 4581906 A 19860415

DOCDB simple family (application)

EP 84401864 A 19840920; DE 3468709 T 19840920; ES 536131 A 19840921; FR 8315058 A 19830922; JP 19934584 A 19840922;
US 65358784 A 19840924